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To Siz ize LUMI size Gi LUM
From: 5.1.2e

Sent: Thur 10/21/2021 9:32:07 AM

Subject: RE: Wob-proces hesluit 30 september 2021

Received: Thur 10/21/2021 9:32:09 AM

210930 Wob-deelbesluit RIVIM mrt 20 3262338-1016049-WJZ-g (002).pdf

Uitspraak 202105166 1 A3 - Raad van State.pdf
VONNIS Viruswaarheid vs Staat art. 843a WB Rechtbank Midden-Nederland PRDF-3729527.pdf

In de bijlage treft je de uitspraakvan het RvS van gisteren en een van de deelbesluiten van VWS d.d. 30 september. Voor de

volledigheid heb ik ook de uitsprazk van de kortgeding rechter m.h.t de openbaarmaking van OMT-notulen in de zogenoemde artikel

843a Rv-procedure.

Met vr. groet,

tromSKEIXE Nc vr.Sent: donderdag 21 oktober 2021 10:38

To: INE SE > IEE Ee mn

Subject: RE: Wob-proces besluit 30 september 2021

Dank voor de mail.

Heb je nog ondersteuning nodig bij opstellen algemene zienswijze?
+ Aandacht voor integrale weigering bepaalde stukken

* Aandacht voor lakken overwegingen in discussie (RIVM vindt het onvoldoende als naam wordt weggelakt? In

welke gevallen?

Groet

Verzonden: donderdag 21 oktoher 2021 09:17

Onderwerp: FW: Wob-proces besluit 30 september 2021

brecies inhoudt: buiten verzoek

buiten verzoek

rivm.nl>

@rivm.nl>;

@rivm.nl> rivm.nl>;

Onderwerp: FW: Wob-proces besluit 30 september 2021
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Goeiemorgen [I EEN
Goed dat er contact met je wordt gezocht. Graag licht ik een paar punten vanuit mijn positie toe

Stavaza beoordeling/ zienswijze

1

Ik heb een team gemaakt met 16 mensen uit alle hoeken van het RIVM. Gisteren met een groot deel on-line

kennisgemaakt en bedankt voor hun tijd. De situatie toegelicht. Vanochtend om 9.30u geven we ze online training
over het invullen van de feedback formulieren naar VWS. Dan volgt de werkverdeling.

2

De helft van het geheel is voor het eerst gescreend en extra gelakt. Met de tweede helft wordt vandaag

aangevangen.

3

We hebben nog geen manier om effectief de documenten uit te selecteren, waar nader over besloten moet worden.

e Elektronisch (uit een pdf ‘knippen” - het is nog niet duidelijk of dat kan. Het is ons nog net gelukt, vandaag

overleg met SSC-Campus)
« Anders alles printen / op de hand selecteren / inscannen / naar de desbetreffende DR/MT leden sturen

We proberen toch manieren te vinden om de grote documenten in stukken te knippen, dan kunnen we ze

eenvoudiger screenen. We kunnen niet met meerdere mensen werken vanuit 1 document.

4

Naar aanleiding van de doo angegeven deadlines:

Ik heb dinsdag aan oorgegeven dat we maandag 25 oktober 9u NIET gaan halen voor ALLE documenten.

Mogelijk lukt het met een paar eerste batches.

Ik stel vast dat ze onwrikbaar zijn in de uitvoeringsplanning
¢ De consequentie mag niet zijn dat VWS die dan toch gaan vrijgeven. Dat vrijgeven kan prima wat later?

o Niemand weet immers precies hoeveel documenten zo’'n batch betreft.

o Dan wordt het vanaf volgende week vrijdag druppelsgewijs gepubliceerd, niet in 1 keer.

« Ik denk dat wanneer we met hen in gesprek zijn over de eerste batches, eind deze week hopelijk - dat we

dan van elkaar weten hoe de wind waait.

o Dat maakt de bespreking van latere batches eenvoudiger.
© Dus is er bij hen minder “denktijd” nodig en hebben wij meer tijd om aan te leveren

e Tot nu toe is dit niet bespreekbaar

 Graag met jou overleg of en hoe we dit kunnen escaleren

Overleg met VWS in Den Haag is naar mijn inschatting alleen functioneel als we dan onze lijsten met verzamelde

input te bespreken hebben. Die worden omvangrijk. Wij doen een zienswijze, het is mogelijk dat hun Wob juristen
onze zienswijze naast zich neerleggen. Omdat dit mogelijk nog gepraat en onderhandeling vergt, heb

oigevraagd me te helpen. Dit is precies de reden waarom ik [EEE ok heb voorgesteld de eerste batches al ein

deze week in te sturen. Dat is morgen.

Dat betekent dat we vandaag er naar streven de mensen die een oordeel moeten vellen over de ‘twijfelgevallen”,

proberen die documenten waarover ze besluiten moeten aan te reiken. Met het verzoek om SPOEDIGE respons

Gisterenheeft [JJ JESEJ met me gebeld, bezorgd over een aantal documenten die we hebben gedeeld met

RIVM OMT leden voor een (andere) zienswijze. Dus niet deze batch, maar een ‘reguliere”. Medewerkers bij haar

voelen zich ontriefd, C-ARVE is de afspraak niet nagekomen dat hun documentatie of e-mails in het publieke
domein zouden (kunnen) komen. We spraken af dat ik deze medewerkers opbel, en met hen spreek en probeer de

situatie toe te lichten. We zijn immers aan het werk om precies te voorkomen dat hun correspondentie en

wetenschappelijk discours in het publieke domein landt (uiteraard gelakt, maar dan nog).
Denk je dat ik de DR/MT leden vandaag ook allemaal moet bellen?
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